

To Whom It May Concern:

敬启者:

Partner Certification Letter 授权转售商认证函

NetApp creates innovative storage and data management solutions that help you accelerate business breakthroughs and achieve outstanding cost efficiency. Discover our passion for helping companies around the world go further, faster at www.netapp.com

NetApp 提供创新的存储和数据管理方案,帮助公司加速商业突破并取得优异的成本效益。了解我们倾力帮助全球公司持续快速发展,请访问www.netapp.com/cn/。

We hereby certify that Shanghai Span Technology Co Ltd. is appointed as an authorized Reseller of NetApp products and services to end users located in **the People's Republic of China.**

我们特此证明,上海世磐科技有限公司是 NetApp 在中华人民共和国地区为最终客户提供 NetApp 品牌产品和相关服务的授权转售商。

At current date, Shanghai Span Technology Co Ltd. is a Registered Authorized Reseller. 截止至发函之日, 上海世磐科技有限公司 是 注册级 授权转售商。

If you have any questions, please send an email to channel@netapp.com
如有任何疑问,请您发送邮件至 channel@netapp.com

This letter is valid for a period of 6 months commencing from the date of this Partner Certification Letter.

本《授权转售商认证函》自发函日期日起有效期为六(6)个月。

Yours sincerely,

谨迫

Wendy Koh

VP, Pathways, Alliances and Strategy, Asia Pacific

2020年01月09日